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Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         
Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 
reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 
 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 
zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 2  

Pokračujeme v prerušenom zasadnutí Súdnej rady Slovenskej republiky. Sme v bode            
11. Písmeno E, uveďte prosím zasadacej miestnosti Borisa Tótha. Dobrý deň, vítam ťa.         
Na zasadnutí Súdnej rady. Poslať sa u nás. Sudca Boris Tóth úspešne absolvoval dňa             
16. Decembra 2 0 2 4 výberové konanie na funkciu predsedu Krajského súdu v Bratislave, 
ktoré sa uskutočnilo na ministerstve spravodlivosti Slovenskej republiky. Kontrolná komisia 
číslo 1 v spolupráci s kanceláriou Súdnej rady preverila, či naďalej spĺňaš predpoklady 
sudcovskej spôsobilosti, mal si možnosť oboznámiť sa s týmito podkladmi.  

Rečník 25  

Stal som pred takou dilemou, že či o deviatej v piatok prídem si pozrieť materiál alebo či mi 
stačí tá zápisnica a mne stačila zápisnica.  

Rečník 2  

Ďakujem. Konštatujem, že kontrolná komisia číslo 1 prijala jednomyseľne návrh stanoviska, 
že u sudcu kandidáta na predsedu Krajského súdu v Bratislave Borisa Tótha nezistila. Pardon, 

že by mal obchodné, majetkové alebo finančné vzťahy s osobami z prostredia organizovaného 
zločinu. Nemala preukázané skutočnosti, ktoré by nasvedčovali tomu, že nespĺňa predpoklady 
sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že bude naďalej funkciu sudcu vykonávať 
riadne. Otváram rozpravu a ešte prušinec.  

Rečník 3  

Ďakujem. Ja by som sa chcela veľmi pekne zo srdca poďakovať Borisovi Tóthovi, že sa 
opätovne prihlásil do výberového konania na predsedu súdu, pretože si myslím, že ako 
predseda je úplne fantastický, je čestný, spravodlivo rieši každý konflikt, ktorého má 
neúrekom na našom súde, nakoľko sme tam. Prevažne ženský personálny substrát a zároveň 
by som sa mu chcela poďakovať za to, že nevyužil možnosť, ktorá mu je ponúkaná podľa 
mňa asi 15 rokov, aby išiel na Najvyšší súd Slovenskej republiky napriek tomu, že tam podľa 
môjho názoru minimálne tých 15 rokov patrí a zostal verný Krajskému súdu v Bratislave         
a bude ho riadiť naďalej, naozaj sa tomu veľmi teším. A ešte raz ďakujem.  

Rečník 2  

Ďakujem, sa oficiálne prihlásim, aby sa nepovedalo.  

Asi nie je tajomstvom, že Boris je aj môj predseda a to, že aktuálne tam nie som len taký 
časový úsek, pretože stále ho beriem za svojho predsedu a keď ma aj telefonujem, tak ho 
oslovím a ho aj môj pán predseda a presne preto, čo povedala aj, že akože netvrdím, že som 
vždy s ním súhlasila, ale vie si vyargumentovať a človek musí sklopnúť, sklapnúť a povedať 
si, že má pravdu z toho predsedaského pohľadu, že aj keď to ja subjektívne ako členka 
nejakého kolégia vidím inak a rada by som bola, aby to bolo tak, keď to na to pozriem 
globálne ako predseda súdu, tak zatiaľ vždy mal pravdu tak, aby, aby sa dalo povedať, že 
funguje všetko, čo fungovať má. Mne sa páči na Borisovi, že ako nie, že teraz by to malo byť.  

Rečník 11  

Že.  



Rečník 2  

Ďakovná reč, aj čo sa mi na ňom páči alebo nie, ale nemám veľa skúseností s predsedami, 
dlhé, dlhé roky alebo dlhé roky som mala predsedu Dušana Srogončíka, ktorého sa postupne 
stal môj priateľ, už keď som teda nebola na v tom čase Okresnom súde Bratislava V. A potom 
som mala predsedu.  

Rečník 15  

Borisa Tótha.  

Rečník 2  

Mala som to šťastie, že obidvaja z nich boli. Alebo sú.  

Rečník 11  

Veľmi.  

Rečník 2  

Spravodliví ľudia a to je základ. Potom funguje všetko, potom mu uveríte, keď vám 
vysvetľuje, prečo to takto nejde a vy ste presvedčený, že by to tak malo ísť, lebo viete, že 
nikdy nikoho nepodrazí a pre mňa je toto dôležité a to, či občas nesúhlasím s nejakým jeho 
rozhodnutím ako predsedu súdu, patrí k prevádzkovej, prevádzkovým záležitostiam. Nikdy 
ma nesklamal, a preto ja určite mu dám hlas. Do rozpravy sa nikto neprihlási.  

Rečník 11  

A.  

Rečník 2  

Faktická poznámka, ktorá sa, áno.  

Nech sa páči.  

Rečník 9  

S pánom doktorom, že jednak ako.  

Rečník 2  

Dneska povedala.  

Rečník 9  

Pani podpredsedníčka, že čo je dôležitejšie u sudcu, či charakter alebo odbornosť, tak chcem 
povedať, že tu sa snúbi naozaj aj charakter, aj odbornosť. Ama som sa zúčastnila, určite aj 

moji kolegovia nekúpi odborných prednášok, ktorý nám pán doktor, teda prednáška oblasti 
občianskeho práva je naozaj veľmi uznávaná autorita, takže ja len tohto teda. Ďakujem.  

Rečník 2  

Ďakujem aj ja.  

Do rozpravy sa prihlásila Dana Jelinková.  



Rečník 1  

Ja by som chcela prispieť do tejto diskusie v rovnakom duchu, ako uviedli moje 2 kolegyne.  

Rečník 8  

Pán.  

Rečník 1  

Doktor Boris Tot bol mojím predsedom, neviem, asi rok alebo možno viacej, teraz jeho pani 
bývalá podpredsedníčka je mojou predsedníčkou, som rada, že ten duch spravodlivého 
riadenia a komunikácie v podstate tak, ako má svoje zárodky na Krajskom súde v Bratislave 
sa preniesol aj konám na správny súd v Bratislave a skutočne absolútne samozrejme, mne to 
neprináleží hodnotiť z hľadiska mojich nulových skúseností s riadením súdu.  

Ale absolútne si neviem predstaviť vhodnejšieho kandidáta.  

Rečník 16  

Tak.  

Rečník 8  

Ak.  

Rečník 1  

By som mohla, takto. Ďakujem.  

Rečník 2  

Ďakujem. Adrián Kucek.  

Rečník 10  

Ja.  

Rečník 6  

Pán doktor, budem trochu menej osobný ako moje kolegyne, pretože ja vás teda evidujem, 
poznám len z vašej teda riadiacej funkcie predsedu Krajského súdu a mňa zaujala vo vašom 
motivačnom liste tá, váš zámer, ktorý teda realizujete, rekonštrukcie Justičného paláca. Ja 
som sa chcel opýtať, že ako to napreduje alebo v akom to je stave, že je to pre mňa tiež ako 
chvályhodná práca, ale že či to bude zrealizované, lebo mali sme tu aj doktora Fita, ktorý 
hovoril o nejakom, o nejakých ambíciách, počujeme tu o nejakom takom, takých pozíciách 
Krajského súdu a Mestského súdu Bratislava 1, tak toto by ma zaujímal. Ďakujem.  

Rečník 25  

Trošku, trošku som vyvedený z toho, čo predtým kolegyne hovorili, ale aby som sa dostal        
k tomu, k tej vašej otázke. Ono je to veľmi problematické, pokiaľ sa týka toho Krajského 
súdu. Totižto ten začiatok bol strašne taký nejaký vachl, aby on mám. My už sme v nejakom 
sklze. Mala by sa odovzdávať projektová dokumentácia. Tam bola tá situácia taká, že dostali 
sme z MIRRI vysoké percento nepravdepodobného skončenia v časových reláciách. Tým 
pádom ako keby doporučoval, bolo nás vyradiť vlastne z toho projektu, z tých projektov, 



ktoré by sa mali realizovať, my sme potom vyvolali nejaké stretnutie, na základe ktorého sme 
museli pristúpiť k určitej redukcii nejakých tých stavebných úprav, t zn. vymenili, vyhodili 
sme nejaké časti. A keď vás to zaujímalo, môžem hovoriť, ktoré.  

Podmienkou? Je tam 30  % zelenej energie. Čiže s tým sme mali veľký problém, lebo vlastne 
napr. fasáda nám robila veľký metráž a tým pádom akože by sme to spĺňali, ale museli sme 
také veci vyhodiť, o ktoré sme si mysleli, že nás držia. Jednak z hľadiska toho, že sa tam 
vyžadovalo územné rozhodnutie, jednak z toho dôvodu, že sme videli, že mohli by tam byť 
nejaké pripomienky, pokiaľ sa týka, ktoré by nás mohli v rámci verejného obstarávania 
následne zdržať, čiže my sme to zredukovali a predstava je taká, že vlastne by sme to 
realizovali. Za chodu. Tam máme nejaké režimy, ktoré by predpokladali, že by sa to robilo    
po krídlach, t zn. ten justičný palác je vlastne v nejakom tvare, ktorý by som nazval akési             
u opomeniem to vnútorné átrium, ale v zásade ide o to, že je tam pravé krídlo, Ľavé krídlo, je 
tam nejaký stret. Dá sa to na realizovať v podlažiach, t zn.  

Zásadné je pre nás ako keby to prízemie, pretože tam treba hydroizoláciu vzhľadom na to, že 
tam sú veľmi vlhké tie pivničné priestory, už teraz sme sa bavili, že tam musí byť menená 
voda a odpady, t zn. tam sú ešte ulovené trubky, takže to bude treba urobiť, bude tam treba 

naťahať dátové je, t zn. tá dátová sieť, ktorá tam je nevyhovujúca, tam tie počítače nejako        
z tohto dôvodu nie sú v tej funkčnosti, ktoré by mohli byť, navyše je tam problém                    
s elektrikou, t zn. tá elektrická sieť je myslím hliníková ešte, pretože to je stavba z roku 30.  

Čiže ísť 9 0 3.  

Rečník 5  

T zn. že je tu nejaký problém, tá predstava naša je, že vlastne by sme vytvorili akúsi analógiu 
klientskeho centra, t zn. vlastne to prízemie, kde bola doteraz, kde boli vlastne tie pivničné 
priestory, ono vlastne to nie je úplná pivnica, lebo to je vlastne 2 tretiny zeme alebo keď to 
poviem, polovica v zemi a druhá polovica je navrchu, tam sú nejaké okná a tam aj takú 
predstavu, že tam by bolo to klientske centrum, kde by sa zobrali nejaké počítače, kde by si 
mohli účastníci potom pozerať v elektronických spise, resp. by tam mala byť umiestnená 
vyššie overovanie listín, probačný a mediační úradníci, čiže do tých priestorov súdu, fakticky 
tých vlastných priestorov súdu by mali prístup tí účastníci, ktorí idú do pojednávacích 
miestností a teda ktorí sa budú zúčastňovať priamo pojednávaní. To klientske centrum by 
malo byť v podstate ako keby vo voľnejšom režime a nie v tom vnútornom režime v rámci tej 
bezpečnosti.  

Rečník 25  

Predstava je potom taká.  

Že ideálne by bolo, pretože vlastne v novembri by sa malo sťahovať trojka a 4KA do nových 
priestorov, to je ten biznis centrum 1. Čiže to pre nás vlastne uvoľňuje 2 budovy, to je bývalý 
Okresný súd Bratislava 4, ktorý si povedzme úprimne, že to neni vhodný pre súdne priestory, 
pretože to je vlastne bývalá nejaká ubytovňa pre tých zamestnancov, ktorí robili, ale sa 
podieľali na Dúbravke, výstavbe Dúbravky, čiže to je to taká panelová budova nevhodná. 
Hoci sa tam podarilo konečne vybaviť parkovisko. Ale je tam Okresný súd, bývalý Okresný 



súd Bratislava 5 a ten sa fakticky uvoľní. A teda taká nejaká moja predstava, ja som už aj 
prezentoval aj pánovi ministrovi, je taká, že tá päťka je vlastne pôvodne koncipovaná ako súd 
pre 3 5 sudcov.  

Ten počet sudcov Mestského súdu Bratislava 1 sa pohybuje okolo, teda ten ideálny počet 
alebo plánovaný počet je medzi 2 3,  

Rečník 12  

2 2, 2 4, hej?  

Rečník 25  

T zn. že krásne by sa vlastne ten Mestský súd Bratislava 1 tam vedel nasťahovať a myslím si, 
že tá budova spĺňa tieto podmienky, aj keď ministerstvo robilo tam nejaký audit, pokiaľ sa 
týka, pokiaľ sa týka archiválií, pretože bola taká predstava, že Okresný súd Bratislava 5 by 
bol využitý ako archívne centrum. Hej? Ja tomu nerozumiem a ja som to aj už hovoril, 
nerozumiem tomu, že prečo sa my venujeme stále archiváliám, ktoré počítame na bežné 
metre. Tam vychádza nejakých, neviem koľko, 10 15, 1000 alebo koľko bežných metrov 
materiálov za vlastne mestské súdy. Ja tomu nerozumiem, lebo ak sa máme baviť                    
o digitalizácii, myslím si, že digitalizovať by sa práve mali archiválie a nie živé spisy. Čiže 
tuto je taký akože nejaký problém, ale pokiaľ mám tie informácie, tak to dopadlo tak, že 
Okresný súd Bratislava 5 nie je vhodný pre archiváciu. Teda v tom ponímaní, že teda je to 
pisotvorba, ktorá predstavuje nejakú metráž.  

Čiže z tohto pohľadu som bližšie k tomu, že by sme mohli takto to nejako zrealizovať, čo by 
nám tiež veľmi pomohlo v rámci tej rekonštrukcie do Justičného paláca, pretože ak by odišla 
tá päťka, teda tá jednotka na tú bývalú päťku, tak fakticky zas by sa nám otvorili priestory     
pre lepšie zvládnutie vlastne tých rekonštrukčných prác. Na druhej strane to pre nás znamená, 
že mohli by sme my presťahovať justičnú pokladnicu do Justičného paláca, viete, justičná 
pokladnica sídli v bývalom sídle Okresného súdu ešte v Starom Bratislava 3,                             
t zn. na Vajnorskej ulici 3 3 alebo Sadovej 2 a to sú bývalé priestory bytové, tie by sa dali 
využiť pre ubytovňu, dôstojnú ubytovňu pre zamestnancov justície, čiže sú tu nejaké 
predstavy. Ono, ja si myslím, že ono by sa to dalo skĺbiť. My a teda ja mám skúsenosti             
s realizáciou, lebo viete, Biely kríž sme my stavali počas chodu trojky.  

Čiže v tomto kontexte ja si myslím, že dá sa to zvládnuť, samozrejme, budú tu určité 
opatrenia, režimové opatrenia, ale ktoré by sa nám veľmi zjednodušili, keby tá jednotka 
vedela, aj viem si predstaviť, že tá jednotka by tam mohla ísť aj dočasne, keby tam bola, ale 
myslím si, že je väčšia škoda opustiť Okresný súd Bratislava 5 bývali, pretože tá budova, si 
myslím, že má štandardy súdnej budovy, sú tam predvádzacie miestnosti, čiže sú tam 

normálne celý, čiže dá sa to využiť. Určite by bola škoda, keby sa to využívalo ako archívaly.  

Čiže z tohto pohľadu je toto môj zámer. Samozrejme, tam to naráža aj na ďalšie úskalia 
trošku pohodlnosti Zboru väzenskej a justičnej stráže, ktorá sa bráni tomu, že by mala 
navážať väzňov, čo teraz nemusí, lebo jednotka aj v Justičnom paláci. Ale zas                        
na protiargument treba povedať jednu vec, že však preboha, oni navážali na 5 súdov, t zn. že 
tuná by zostal 1 súd, na ktorý by navážali na Krajský súd ako odvolací, by nemuseli navážať, 



lebo to tam je, ale, ale tá jednotka, myslím si, že to by ich tak nezaťažilo, aby to bolo 
odmietnuté z toho dôvodu.  

Rečník 21  

Že ten priestor vlastne je to pohodlné, lebo musím povedať, že tá jednotka stále funguje tak, 

že ona má priestory Krajského súdu Bratislava, ale na druhej strane časť priestorov má stále      
v prenájme od Zboru väzenskej a justičnej.  

Čiže nie je tá jednotka vo svojich priestoroch alebo teda výlučne v našich priestoroch, ale 
vlastne ako keby uzurpuje tú pozíciu 1 Krajského súdu, ale jednak aj Zboru väzenskej.  

A justičnej stráže.  

Rečník 15  

Čiže.  

Rečník 25  

Toto je tá predstava, pokiaľ sa pýtate na časový rámec, pokiaľ sme my nejako diskutovali, tak 
aj ministerstvo si je vedomé, že zrejme ten časový limit, ktorý je stanovený z hľadiska toho 
fondu obnovy a odolnosti, ten časový limit asi dodržaný nebude.  

T zn. že tam sa predpokladá, že sa začne pracovať, tie informácie, ktoré mám od ministerstva, 
tak tam sú nejaké také režimy, že v zásade sa počíta s akousi sankciou, ktorá by mohla v tejto 
súvislosti byť udelená, ale s tým sa údajne ráta. Čiže áno, pokiaľ sa týkate na ten čas, ktorý je 
striktne stanovený a vzhľadom na to, že tá Európska únia nám nevyjde v ústrety, že by 
zvoľnila z toho času, vzhľadom aj na tie medzinárodné okolnosti, ktoré nastali, tak áno,          
z časového hľadiska to bude, ale myslím si, že to nebude len náš projekt, ktorý.  

Rečník 5  

To nebude stíhať.  

Rečník 25  

Ako v tej limite, ktorá bola ako predsavzatie.  

Rečník 2  

Bolo to veľmi zaujímavé počúvať a keď niekto pracoval na päťke a konkrétne to bol trestný 
sudca, čiže ja, tak musí vedieť, že sú tam nielen predvádzacie cely, sú tam aj samostatné 
priestory vybavené na výsluchy v rámci predvádzaní z TPZ, sú tam veľké pojednávačky,           
do ktorých sa dá z tých predvádzacích ciel po samostatnom schodisku viesť obvinených, 
obžalovaných. Čiže nejdú cez, ako chodia. V justičáku síce cez spojovaciu chodbu, ale idú 
popred verejnosť, na tej päťke vedia ísť bočnými bočným schodiskom, schodišťom a rovno sú 
zboku privádzaní do pojednávacích miestnosti, takže áno, je tam aj množstvo menších 
pojednávacích miestnosti, ale máme aj neväzobné veci trestné, kde sa to dá realizovať              
a myslím si, že to by bol dobrý nápad, ak už teda nie je lazarecká, čo zjavne nie, tak určite by 
som odporučila, ak nás niekto počúva, nepredávať budovu päťky, nerobí z nej určite archív. 
Nie preto, že tam, čo sme sa bavili aj s predsedníčkou Mestského súdu Bratislava 4, tak sa to 
nedá, lebo tam o 3 trojnásobne nižšia zaťaženosť na meter štvorcový je aktuálne disponovaná 



tá budova, ako potrebuje archív, čiže archív potrebuje 15 na niečoho fyzikálneho na meter 
štvorcový a tá budova disponuje.  

Rečník 11  

Len 5 jednotiek toho.  

Rečník 2  

Do rozpravy už nikto nie je prihlásený, ukončujem rozpravu a predkladám návrh uznesenia. 
Súdna rada Slovenskej republiky prijala v súlade s čl.  1 4 1 a ODS.  6 písmeno h Ústavy 
Slovenskej republiky na základe návrhu kontrolnej komisie číslo 1 Súdnej rady Slovenskej 

republiky a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7 HT ODS.  1 zákona č.  1 8 5 z roku                   

2 00 2  Z. z. o Súdnej rade Slovenskej republiky a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 
Stanovisko Boris Tóth, úspešný uchádzač vo výberovom konaní na funkciu predsedu 

Krajského súdu v Bratislave dodržiava povinnosť spĺňať predpoklady sudcovskej 
spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že funkciu sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujme, 
prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej 

republiky, za hlasovalo 16, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté.  

Gratulujem ti. No a držím palce.  

Rečník 25  

Ďakujemírim sa.  

Rečník 2  

Ja sa tam aj v tom apríli 2 7 budem tešiť, nie že.  

Rečník 11  

Pevn.  

Rečník 21  

Že ten rozsah.  

Rečník 2  

2 2. Apríl 2 7 je deadline.  

Rečník 11  

Ďakujeme.  

 

 

 

 

 

 


